

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. LXXXIV.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

scenissimarum rerum & auctor & minister, cum
 in omnia & omnibus venalis, cum caruleatus
 & nudus, caputque redimitus arundine & cau-
 dam trahens, genibus innixus Glaucum saltas-
 set, in conuiuium refrigeratus ab Antonio, ob
 manifestarum rapinarum indicia, transfugit ad
 Caesarem. & idem postea clementiam victoris 2
 pro sua virtute interpretabatur; distitans, id
 probatum a Caesare, cui ille ignouerat. mox
 autem hunc auunculum Titius imitatus est.
 Haud absurde Coponius, vir e pratoriiis graui- 3
 simus, patris Sillii socer, cum recens transfuga,
 multa ac nefanda Plancus absenti Antonio in
 senatu obliiceret; *Multa, inquit, me hercules
 fecit Antonius pridie, quam tu illum relinqueres.*

CAP. LXXXIV. Caesare deinde & Mes- 1
 salla Coruino Coss. debellatum apud Actium;
 vbi, longe ante quam dimicaretur, exploratif-
 sima Julianarum partium fuit victoria. Vigebat 2
 in hac parte miles atque imperator, illa marce-
 bant omnia. hinc remiges firmissimi, illinc ino-
 pia adfessissimi. nauium hinc magnitudo, modi-
 ca cum celeritate, aduersa illa specie terribilior.
 hinc ad Antonium nemo, illinc ad Caesarem quo-
 tidie aliqui transfugiebant. denique in ore atque 3
 oculis Antonianæ classis per M. Agrippam Leu-
 cas expugnata, Patrae captæ, Corinthus occu-
 pata, bis ante vltimum discrimen classis hostium
 superata. Rex Amyntas meliora & villiora 4
 secu-